

《哥德盛世：十三至十四世紀的基督宗教藝術與圖像》
High Gothic: Christian Art and Iconography of the 13th–14th Century

	圖片 Images	說明	Captions
1		<p>浮雕板，《聖母生平》 （傳）意大利維博德 內大師圈 意大利倫巴底，約 1340–1360 年 大理石 高：74.0 厘米； 闊：230.0 厘米 麥卡錫蒐藏 圖片來源：Mark French</p>	<p>Relief Panels, <i>The Life of Mary</i> Attributed to the Circle of the Master of Viboldone Lombardy, Italy, ca. 1340–1360 Marble H: 74.0 cm; W: 230.0 cm The McCarthy Collection Image courtesy of Mark French</p>
2		<p>《耶穌於花園中苦 惱》 佚名 可能德國拉芬斯堡， 約 1400 年 玻璃 高：30.9 厘米； 闊：20.2 厘米 麥卡錫蒐藏 圖片來源：Mark French</p>	<p><i>Christ in Agony in the Garden</i> Anonymous Possibly Ravensburg, Germany, ca. 1400 Glass H: 30.9 cm; W: 20.2 cm The McCarthy Collection Image Courtesy of Mark French</p>

3		<p>領帶 (細部) 佚名 英國，約十五世紀 麻布、絲綢 長：124.5 厘米； 闊：21.5 厘米 麥卡錫蒐藏 圖片來源：Mark French</p>	<p>Orphrey (Detail) Anonymous England, ca. 15th century Linen, silk H: 124.5 cm; W: 21.5 cm The McCarthy Collection Image Courtesy of Mark French</p>
4		<p>木柱 佚名 瑞典，約 1400 年 木 高：64.0 厘米； 闊：11.0 厘米 麥卡錫蒐藏 圖片來源：Mark French</p>	<p>Wooden Post Anonymous Sweden, ca. 1400 Wood H: 64.0 cm; W: 11.0 cm The McCarthy Collection Image Courtesy of Mark French</p>
5		<p>雙聯畫 佚名 法國巴黎，約十四世紀晚期 象牙 高：15.2 厘米； 闊：8.3 厘米 麥卡錫蒐藏</p>	<p>Diptych Anonymous Paris, France, ca. late 14th century Ivory H: 15.2 cm; W: 8.3 cm The McCarthy Collection Image Courtesy of the</p>

		圖片來源：香港大學美術博物館	University Museum and Art Gallery, HKU
6		<p>Jean de Vignay 法譯版 《書信與福音》中截 取的微繪</p> <p>佚名</p> <p>可能法國巴黎，約 1410–1420 年</p> <p>蛋彩與泥金，犢皮紙</p> <p>高：7.0 厘米； 闊：6.5 厘米</p> <p>麥卡錫蒐藏</p> <p>圖片來源：香港大學 美術博物館</p>	<p>Miniature on a Cutting from Jean de Vignay's <i>Épîtres et Évangiles</i></p> <p>Anonymous</p> <p>Possibly Paris, France, ca. 1410–1420</p> <p>Tempera and gold on vellum</p> <p>H: 7.0 cm; W: 6.5 cm</p> <p>The McCarthy Collection</p> <p>Image Courtesy of the University Museum and Art Gallery, HKU</p>